

Title (en)
Sign panel

Title (de)
Anzeigetafel

Title (fr)
Panneau de signalisation

Publication
EP 0712107 A1 19960515 (FR)

Application
EP 95402487 A 19951107

Priority
FR 9413554 A 19941110

Abstract (en)

The panel, designed for mounting on a supporting post (3), is made in two halves joined together by fixings (9, 11) with inner spacers (13.2) forming a passage (17) to receive the supporting port. The panel is fixed in place on the post by a locking assembly (19) which is accessible from the outside. The assembly consists of a block (27) which can slide transversely relative to the inner passage between a locked position in which a thrust member (35) is pressed against the post, and an unlocked position in which the thrust member is released. Between the block and the thrust member the locking assembly incorporates a sliding control member (37) operated by a threaded shank (51) with a head (51.1) which is accessible from outside the panel.

Abstract (fr)

L'invention concerne un panneau de signalisation comportant deux demi-panneaux (5, 7) plaqués l'un contre l'autre et liés l'un à l'autre par des moyens d'emboîtement à force homologues (9, 11), et présentant des cloisonnements intérieurs de raidissement, dont des cloisonnements (13.3, 13.4) qui supportent des moyens de serrage (19) permettant la fixation du panneau (1) au poteau-support (3). Conformément à l'invention, les moyens de serrage comportent un bloc (27) monté sur les cloisonnements précités, un organe d'appui (35) monté sur le bloc (27) pour coulisser transversalement au poteau-support (3) entre une position de serrage et une position de desserrage, un organe de commande (37) disposé entre le bloc (27) et l'organe d'appui (35) pour commander le coulissement de cet organe d'appui et assurer un blocage de celui-ci dans ses deux positions, un organe de manœuvre (51) de l'organe de commande (37) accessible par la périphérie du panneau (1), et une ceinture de cerclage (29) entourant le poteau-support (3) et attelée au bloc (27). <IMAGE>

IPC 1-7

G09F 7/18; G09F 7/00

IPC 8 full level

G09F 7/00 (2006.01); **G09F 7/18** (2006.01)

CPC (source: EP)

G09F 7/00 (2013.01); **G09F 7/18** (2013.01)

Citation (applicant)

- EP 0439304 A1 19910731 - RINGWAY SIGNS LTD [GB]
- EP 0377213 A2 19900711 - FRANKE DIETER [DE], et al
- EP 0575224 A1 19931222 - OLLIVIER JEAN [FR]

Citation (search report)

- [DA] EP 0575224 A1 19931222 - OLLIVIER JEAN [FR]
- [DA] EP 0439304 A1 19910731 - RINGWAY SIGNS LTD [GB]

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES GB GR IE IT LI LU MC NL PT SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0712107 A1 19960515; FR 2726930 A1 19960515; FR 2726930 B1 19970103

DOCDB simple family (application)

EP 95402487 A 19951107; FR 9413554 A 19941110